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Адрес Forma Glas GmbH 
Salzburger Strasse 1 
A-5145 Neukirchen an der Enknach

Телефон 0043 7729 20299

Факс 0043 7729 20290

Интернет www.formaglass.com

 

Год основания 1968

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер A. Pirchegger 

Sales International 
Phone:  

Contact 2. Мистер Christoph Weinberger 
Development Engineer and Technical Sales Manager 
Phone: +43 7729 20299 13 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Production lines for

Stemware production
Tumbler production
Vases and bowls
Press glass lines
Ophthalmic lenses
Car headlights
Thermos flasks
Laboratory glass articles
Lamp bulbs

Glass processing machines

Blowing machines IBS with 8 up to 32 stations for the production of stemware bowls,
tumblers, laboratory articles, lamp bulbs, thermos flasks, vases and bowls etc.
up to 60pc. /min.
Presses type RPH with 8 up to 20 stations hydraulic or servo for the production of stems for stemware (with bottom), ophthalmic lenses
and smaller pressed glass articles.
Double stations presses up to 14 double stations (ISP 14/2)
Presses type RPH, hydraulic or servo, with 6 up to 16 stations for the production of
pressed table glassware.
Presses for the production of technical glass (car headlights)

Cold processing machines
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Automatic crack-off, grinding and polishing machine type ASA with 15, 30 or 45 stations for the finishing in standard cut-off process or laser
cutting.
Washing and drying belt
Fire polishing machine
Tableware inspection machine

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Forma Glas machines + engineering

Forma Glas is an innovative manufacturer of glass production machines for stemware, tumblers and press articles from Austria. With more than 120
years of experience, we build individual machines and complete production plants.

Picture: Most up to date high speed tumbler line

Company Profile of Forma Glas GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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